
Styrelsemöte 14 oktober 2020 telemöte 

Närvarande Johan Olsson, Andreas Dahlberg, Åsa Norrby,  Michael Strindholm, Clara Andersson, Ola 
Andersson, Ulla Olsson 

§53. Mötets Öppnande 

Ordförande Johan Olsson hälsade alla välkomna 

§54. Dagordning gicks igenom och godkändes 

§55. Till justerare valdes Michael Strindholm 

§56. Föregående protokoll gicks igenom och läggs till handlingarna. 

§57. Ekonomisk rapport  

Klubbens kassör gick igenom den ekonomiska rapporten. Fortsatt god ekonomi och en starkt kassa.   

§58. TU – verksamhet 

Träningslicenskort för klubbens tränare  är under utformning.   

Augustiträningen i betor var väldigt uppskattad.  Öppenklassträning ena dagen och 
Vinnarklassträning den andra. Den hölls av Mariette Johansson. 

Den planerade utbildningsjakten den 31/10 blir tyvärr inställd pga. dålig fågeltillgång.  

§59. MU- verksamhet 

Markprov Öppenklass och Markprov Vinnarklass har genomförts i Roslagen. 

Uppkommen situation vid  prov den 2/8.  Johan Olsson och Clara Andersson presenterade 
preliminärt  underlag skall tillställas klubbens Etiske Revisor innan de berörda parterna underrättas.  

§60. PR/INFO  

Andreas Dahlberg redovisar den utskickade medlemsenkäten . Många bra svar och idéer har 
inkommit från våra medlemmar, det är viktigt att återkoppling sker. Detta kommer att göras efter 
provsäsongen. 

Glädjande är att många av våra medlemmar tycker att våra prov är bra och att det är en god 
stämning.  

Huvudsponsor. Avtalet diskuterades. Styrelsen gav Andreas Dahlberg i uppdrag att följa upp avtalet 
med sponsorn och återkoppla vid nästa styrelsemöte. 

 §61. SJR 

Angående avtalsförslag som  inkommit till Svenskt Jakthundsregister (SJR) från ”Klubben for FT 
Spaniels” DK.  

Styrelsen beslöt att föreslå Svenskt Jakthundsregister att avvakta FT spanielklubbens 
Generalförsamling som äger rum i mars 2021 för att få klarhet i hur deras medlemmars intresse är 
för ett nytt register. 

 

 



§62. Övriga frågor. 

Styrelsen beslöt att skicka en skrivelse till Retrievernes Jakthundeklubb (RJK) styrelse angående 
önskan om att meriter i Jaktretrieverklubbens (JRK) skall likställas JRK. Detta skulle i så fall skapa 
möjlighet för klubbarnas medlemmar att starta på prov utan att klara meriteringarna i båda klubbar.  

Nästa telemöte, 18 november 2020 kl 19:00 

 

§63. Ordförande förklarade mötet avslutat och tackar för kvällens möte.  

 

________________________ 

Vid protokollet 

Åsa Norrby 

 

 

________________________ ________________________ 

Ordförande   Justeras 

Johan Olsson   Michael Strindholm 

 

 


